
 
 

Referat af bestyrelsesmøde i Grundejerforeningen Toften Middelfart 

Dato, tid og sted: Mandag 9. oktober kl. 18.30 hos Stephanie 

Tilstede:  Ditte, Jennifer, Stephanie, Jesper, Knud og Stephan   

Referent:  Stephan    

1. Valg af ordstyrer 

2. Godkendelse og underskrivning af referat fra sidste bestyrelsesmøde 

3. Nyt fra formanden: 

a. Vi har fået afslag fra kommunen om arealoverførsel på Ørredvænget. 

Hvis de to grundejere fortsat ønsker dette, har de bestyrelsens opbakning, må de selv 

oprette en klagesag hos kommunen. 

b. Overtagelse af Rødspættens fællesarealer er endnu ikke afsluttet, da det har vist sig at være 

vanskeligt, at få accept på betingelserne hos storparcelejeren. 

c. Vi har igangsat undersøgelse af afvanding af grøften mellem Ålevænget og Rokkevænget. 

d. Vi har fået udført tre mindre asfalt reparationer.  

4. Nyt fra kassereren: 

Hvis det kan nå at lade sig gøre i praksis, ændrer vi opkrævning af kontingent til 1. januar. 

5. Rekreativ plan: 

a. Legepladsen er, som det første skridt i udførelsen af den rekreative plan, næsten færdig. 

Indbydelse til indvielse udsendes snarest. 

Det har vist sig, at området er så vådt, at der skal etablere et dræn. Dette er ikke med i det 

oprindelige budget. Beløbet skal derfor tages fra den rekreative plan-pulje. 

b. Fondssøgning. Vi har fået en positiv forhåndsgodkendelse fra en af de store fonde. Det 

arbejder vi videre med, samtidig med, at også en anden af de store ser interessant ud for os. 

c. Tilbud fra de tre anlægsgartnere: En enkelt af de tre tilbudsgivere sprang fra inden deadline. 

Vi har derfor skullet vælge mellem tilbud fra Have og skov, samt Skrillinge Service, hvoraf 

sidstnævnte vinder dette deludbud på områderne 5 og 6 i den rekreative plan. 

6. Bomme/chikaner i området: 

Kommunen etablerer nu, efter vores anvisninger og hvor de skønner det nødvendigt, rumlestriber. 

Mht. vores egne stier, vurderer kommunen ikke at det er nødvendigt med fartforanstaltninger på 

disse. Bestyrelsen overvejer på et kommende møde, om vi vil gå videre med dette. 

7. Ny daginstitution: 

På trods af, at vi, ved flere møder med kommunen, har fremlagt alle vores gode argumenter for at 

få den flyttet væk fra Lilletoften, er konklusionen nok, at vi ikke får den flyttet. 



 
 

Kommunens hovedargument er, at de låst fast i, at den nu skitserede placering er den bedste ud fra 

en trafiksikkerheds vinkel. Bestyrelsen har skrevet en appel, hvor vi beder om, at sagen tages op til 

fornyet overvejelse. 

8. Eventuelt: 

Ifm. formandens orlov, får bestyrelsen nu deres egen mobil med eget nummer: 91 96 10 82 

9. Næste ordinære bestyrelsesmøde: 

Mandag 27. november kl. 18.30. 

Bestyrelsen undersøger, om vi, fast, kan låne/leje et lokale til vores møder på Friskolen. 


